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Z á p i s 

4. veřejné zasedání Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou 

konané dne 22. 10. 2024 od 17:00 hodin 

ve společenském sále Záložna 

 

Přítomni: PhDr. Karel Bendl, Karel Bláha, Mgr. Sylva Buriánová, Libor Čapek, Jan Dibitanzl, Mgr. Radek Dostál, 

MUDr. Lenka Draková, Martina Eichlerová, Mgr. Jaroslav Fröhlich, Ing. Jiří Haspeklo, Radek Jakimczuk, Ing. Jiří Janda, 

MgA. Milan Kolář, Ing. Jaroslav Matějka, Jaroslava Mlejnková, Mgr. Vladimír Němeček, Luboš Poluha, RNDr. Pavel 

Štifter, Jana Vetešníková 

 

Omluveni: Ing. Pavel Balog, Mgr. Petra Honcová, Mgr. Emilie Kalová, doc. Ing. Pavel Štrach, Ph.D., Ph.D. 

 

Před samotným zahájením zasedání přivítal pan starosta zástupce TJ Sokol Benátky a Policie ČR. Následně předal spolu 

s oběma místostarosty starostovi TJ Sokol Benátky panu Jiřímu Lhoťanovi pamětní list a plaketu k 140. výročí založení 

Sokola a poděkoval jménem města všem členům a vedení za dlouholetou aktivní činnost spolku. Pan Jiří Lhoťan 

poděkoval za TJ Sokol Benátky nad Jizerou městu, zastupitelům, všem členům a občanům, kteří spolku pomáhají  

a docházejí pro své zdraví cvičit a všechny srdečně zve na své cvičení seniorů, které vede. Za celou TJ Sokol děkuje  

za veškerou pomoc a podporu.  

 

Po tomto slavnostním aktu poblahopřál pan starosta a oba místostarostové zastupiteli panu Karlu Bláhovi k jeho 

životnímu jubileu.  

 

Následně byl předložen návrh programu dnešního zasedání: 

Program: 

1. Přivítání, seznámení s programem 

2. Určení ověřovatele 

3. Kontrola zápisu, kontrola usnesení 

4. Zpráva starosty města 

5. Zpráva místostarostů města 

6. Zpráva tajemníka městského úřadu 

7. Majetkové a organizační záležitosti 

• Zápis z Finančního výboru 

• Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1. – 9. 2024, Návrh - rozpočtové opatření  

č. 4/2024 

• Memorandum o spolupráci - Město Benátky nad Jizerou x ČR-Krajské ředitelství policie Středočeského kraje 

• Koupě pozemku č. 771/33 v k. ú. Nové Benátky 

• Koupě pozemku č. st. 1243 v k. ú. Nové Benátky 

• Darovací smlouva – místní obslužná komunikace v k. ú. Kbel 

• Poskytnutí finančního daru na odstranění následků povodní 

• Smlouvy o zřízení věcných břemen 

• Žádost o poskytnutí návratné finanční výpomoci - Volejbalový klub Benátky nad Jizerou, z. s. 

• Žádosti v oblasti samosprávy 

8. Interpelace zastupitelů 

9. Náměty a připomínky občanů  

10. Různé, závěr                                                                                 

  

1) Přivítání, seznámení s programem 

Čtvrté veřejné zasedání zastupitelstva města v roce 2024 zahájil starosta města pan PhDr. Karel Bendl přivítáním všech 

přítomných. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 19 zastupitelů.  

 

S předloženým návrhem programu souhlasilo 19 přítomných zastupitelů. 

 

2) Určení ověřovatele 

Za zapisovatele byla navržena a přítomnými zastupiteli schválena Lucie Cachová.  

Za ověřovatele zápisu byl navržen a přítomnými zastupiteli schválen MgA. Milan Kolář. 

 

S navrženou zapisovatelkou souhlasilo 19 přítomných zastupitelů. 

S navrženým ověřovatelem souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování.  
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3) Kontrola zápisu a usnesení 

K zápisu z minulého zasedání neměl žádný člen námitky a připomínky (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů). Zápis byl 

schválen.  

 

Před dalším bodem jednání tj. podáním zprávy starosty, místostarostů, tajemníka a projednáním předložených materiálů, 

bylo starostou města navrženo, aby byl vzhledem k přítomnosti zástupců Policie ČR, ředitele Krajského ředitelství policie 

Středočeského kraje pana brig. gen. JUDr. Václava Kučery, PhD., MBA, a ředitele územního odboru Mladá Boleslav 

pana plk. JUDr. Marka Jirouše projednán návrh na uzavření Memoranda o spolupráci mezi Městem Benátky nad Jizerou  

a Krajským ředitelstvím policie Středočeského kraje (viz usnesení číslo 87/4Z/2024). S uvedeným návrhem souhlasilo 

všech 19 přítomných zastupitelů.  

 

PhDr. Karel Bendl 

Toto memorandum je další z kroků, které rozšíří spolupráci města a policie a navazuje na již fungující spolupráci  

na společném projektu s názvem „Bezpečné město“, v rámci kterého se pravidelně konají setkání zástupců obou 

zmíněných subjektů, na nichž se společně hodnotí činnost policie za uplynulý měsíc a jsou zároveň ze strany města 

předávány další podněty k řešení. Memorandum samotné však vzniklo na základě mnoha jednání a hledání řešení,  

jak zvýšit pocit bezpečí ve městě, posílit roli policie a přispět ke zlepšení stávající spolupráce a podmínek pro rozvoj 

Policie ČR v našem městě. Jedním z návrhů byla rekonstrukce a modernizace stávající stanice místního oddělení, jejíž 

realizace by byla na základě dispozic budovy a umístění neefektivní a neekonomická. Z tohoto důvodu vznikla myšlenka 

výstavby nové policejní stanice, která by vyhovovala požadavkům policie, byla by vybavena moderními technologiemi, 

které by zefektivnily práci policie, zahrnovala by lépe softwarově i technicky vybavený městský kamerový dohlížecí 

systém (MKDS), který je nyní umístěn mimo stávající služebnu policie, a umožnila navýšení počtu kamer (větší pokrytí 

rizikových oblastí, automatizace sledování a vyhodnocování nebezpečného chování) a byla by dobře dostupná. Pro tyto 

účely byl jako nejvhodnější zvolen pozemek v majetku města u stávající budovy polikliniky, na kterém bylo v minulosti 

zvažováno vybudování stanice rychlé záchranné služby (RZS). Ta je v současné době umístěna v budově spolu s MKDS 

a v případě výstavby nové policejní stanice a přesunutí MKDS do této nové budovy by o tyto prostory byla stanice RZS 

rozšířena. Dle vedení RZS jsou stávající prostory pro účely stanice RZS vyhovující. Navíc jejich rozšíření o prázdné 

prostory po MKDS v případě výstavby nové policejní stanice zázemí RZS zkvalitní. Tento pozemek je navíc kompletně 

zasíťovaný, dostupný a nachází se v centru města. Recipročně by městu ze strany Policie ČR byla převedena do majetku 

stávající budova policejní stanice v Benátkách a budova policejní stanice v Dobrovici. 

 

Následně bylo předáno slovo výše jmenovaným zástupcům Policie ČR: 

 

brig. gen. JUDr. Václav Kučera, PhD., MBA - ředitel Krajského ředitelství policie Středočeského kraje 

Cílem výše uvedeného memoranda je prohloubit spolupráci mezi městem a Policií ČR. V tomto konkrétním případě  

jde o to, abychom Policii ČR v této lokalitě stabilizovali. S tímto záměrem úzce souvisí především spolupráce  

na vytvoření vhodného zázemí, prostor a takových podmínek, které by pomohly v Benátkách službu vykonávat, posílit 

početní stavy, a umožnit tak rozvoj policie. V současné době takové podmínky zde ani v Dobrovici vytvořeny nejsou. 

Město Benátky se v rámci rozhodování o tom, kam etablovat a kde stabilizovat policejní sbor, jevilo jako nejpříhodnější, 

a to především z hlediska jeho umístění – dostupnost z dálnice D10 a potřebnost zajištění činnosti Policie ČR  

i v okolních obcích. V případě naplnění tohoto memoranda by tak do budoucna byly vytvořeny podmínky pro udržení 

stabilního policejního sboru v Benátkách s posílením personálního stavu.  

 

plk. JUDr. Marek Jirouš - ředitel územního odboru Mladá Boleslav 

V rámci zefektivňování práce Policie ČR byly cca před 3 lety zřízeny prvosledové hlídky, které se ukázaly jako poměrně 

účinný krok. Při dalším uvažování, jak ještě více zefektivnit práci policie, bylo vyhodnoceno, že v rámci okresu Mladá 

Boleslav je potřeba mít 3 klíčová obvodní oddělení. Na severu je to Mnichovo Hradiště, v centru je to pak Mladá Boleslav 

a směrem na jih se jeví jako klíčové Benátky nad Jizerou. Zde bylo organizačně zařazeno 19 policistů. Vzhledem 

k analýze zatížení a potřebnosti služby bylo místní oddělení personálně posíleno a v současné době slouží na místním 

oddělení 22 policistů a je kapacitně naplněno. Kromě toho slouží v Benátkách ještě další 2 policisté z Mnichova Hradiště. 

V případě dislokace sil do těchto 3 zmíněných klíčových oddělení se pak jeví obvodní oddělení v Dobrovici jako méně 

efektivní. Jak již bylo zmíněno, na obvodním oddělením v Benátkách však v případě dalšího rozvoje policie, posílení 

sboru a vytvoření klíčového obvodu do budoucna narážíme na kapacitní problém budovy a její špatnou dislokaci (obtížný 

výjezd, dispozice budovy aj.). Jako oboustranně výhodné řešení je tedy uzavření memoranda a spolupráce na ukotvení 

stabilního policejního sboru v Benátkách.  

 

Diskuze: 

Jana Vetešníková  

• Jak již bylo zmíněno, na vytipovaném pozemku, na němž by měla být vybudována nová služebna Policie ČR, 

byla původním záměrem výstavba stanice RZS, ke kterému by měla být vytvořena i projektová dokumentace. 

Dotazuje se proto, zda by tato projektová dokumentace mohla být použita k tomuto novému záměru.  

PhDr. Karel Bendl – ano, výstavba nové policejní stanice by z této dokumentace částečně mohla vycházet. Nicméně  

by byla upravena dle požadavků a potřeb Policie ČR.  
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• Dotazuje se dále na časový horizont celého záměru.  

PhDr. Karel Bendl – v případě, že bude uzavření memoranda schváleno, bude následně zahájena již užší spolupráce  

a jednání o již konkrétních postupech na jednotlivých krocích k jeho naplňování.  

brig. gen. JUDr. Václav Kučera, PhD., MBA – memorandum určuje základní rámec celé spolupráce a další kroky v jeho 

naplňování budou upravovány jednotlivými smlouvami a ujednáními k daným právním aktům. Ihned po jeho podepsání 

jsou zástupci Policie ČR připraveni zahájit jednání o naplňování jednotlivých kroků vedoucích k realizaci projektu  

a stejně tak k narovnání majetkoprávních vztahů atd. Memorandum je uzavíráno na dobu 8 let. Tuto dobu umožňuje zákon 

s tím, že lhůtu lze po uplynutí prodloužit. V případě, že zastupitelstvo města bude s tímto dokumentem souhlasit, navrhuje 

podepsat Memorandum již na dnešním jednání. 

 

Libor Čapek  

• Dotazuje se, zda musí být v memorandu lhůta 8 let uvedena. Vzhledem k náročnosti celého projektu výstavby 

nové policejní stanice se domnívá, že termín 8 let je málo.  

brig. gen. JUDr. Václav Kučera, PhD., MBA – lhůta v dokumentu uvedena být musí, a to z důvodu, že tento druh 

dokumentu může Policie ČR ze zákona uzavírat na dobu max. 8 let. Jak bylo již zmíněno, tuto lhůtu lze prodloužit. 

V případě, že by prodloužena nebyla, na základě dalších závazků, které v průběhu realizace vzniknou, nemůže být projekt  

ze strany Policie ČR zastaven. 

• Domnívá se, že hodnota obou nabízených nemovitostí nemůže pokrýt náklady na výstavbu nové stanice. Počítá 

se ze strany Policie ČR s další finanční spoluúčastí? 

PhDr. Karel Bendl – s touto možností se nepočítá. Služebna bude postavena na pozemku města a na náklady města s tím, 

že vnitřní vybavení pak bude investicí Policie ČR. Hodnota budoucí stavby však v současné době není známa. Nicméně 

se domnívá, že z hlediska města jde ve veřejném zájmu o dobře vynaloženou investici.  

 

Ing. Jaroslav Matějka  

• Dle uvedených informací bude tedy budova policejního oddělení v Dobrovici převedena do majetku města 

Benátky, a Dobrovice tím tedy přijde o služebnu. Dotazuje se, zda je dobrovické oddělení s tímto záměrem 

srozuměno.   

plk. JUDr. Marek Jirouš – obvodní oddělení v Dobrovici s tímto záměrem bylo srozuměno. Pro doplnění informací bylo 

uvedeno, že policie se na této služebně dlouhodobě potýká s nedostatkem strážníků a technickými problémy. Rozhodnutí 

dále vychází i z analýz a vyhodnocování trestné činnosti a na základě jiných aspektů, jako je např. umístění, kdy 

Dobrovice je poměrně blízko Mladé Boleslavi. Do budoucna není toto oddělení hodnoceno jako klíčové ke 

strategickému rozvoji. 

 

Po uskutečněné diskuzi bylo ze strany pana starosty navrženo, aby bylo přistoupeno k hlasování o souhlasu se zněním 

memoranda a s jeho uzavřením přímo na dnešním zasedání. S uvedeným návrhem souhlasilo 19 přítomných zastupitelů 

a memorandum bylo následně podepsáno všemi stranami. 

   

 4) Zpráva starosty města:  

Investiční akce probíhající a ukončené:    

• II/610 Tuřice – Kbel (Benátky nad Jizerou, průtah) – byla dokončena pokládka dešťové kanalizace, proběhla 

přeložka vodovodu v křižovatce ulic Pražská a U Špejcharu, pokládka nového kabelového vedení veřejného 

osvětlení po levé straně ulice od ul. bratří Bendů k odbočce do ulice Boženy Němcové a pokládka silničních 

obrubníků na levé straně ulice směrem z města. V rámci probíhajících stavebních prací je současně realizována 

II. etapa rekonstrukce veřejného osvětlení (VO) v ulici Pražská. Došlo k propojení městského rozhlasu z ulice 

Bratří Bendů do ulice Pražská a napojení veřejného osvětlení ze zapojovacího bodu v lokalitě sídliště 1. chodská. 

V části ulice Pražská od náměstí Na Burze k odbočce do ulice B. Němcové proběhlo odkopání pláně a probíhá 

následná recyklace za studena. V další části od odbočky do ulice B. Němcové směrem k budově špejcharu  

až na konec města je dokončena pokládka silničních obrubníků, probíhá bezvýkopová oprava stávající 

kanalizace a pokládka nového vedení veřejného osvětlení a datových kabelů. Dne 2. 10. 2024 došlo k upřesnění 

trasy napojení elektrických a datových kabelů k novým zastávkám. 

• II/272 Benátky nad Jizerou, připojení na silnici III/27212 (výstavba sestupné komunikace) – byly dokončeny 

zemní práce na výkopech retencí, uložení propustků a strojní násypy na komunikaci. Na komunikaci  

bylo položeno konstrukční souvrství a první vrstvy asfaltového povrchu a proběhla úprava odvodnění  

a vystrojení retenčních nádrží. Začátkem měsíce října byla následně položena obrusná vrstva nového asfaltového 

povrchu komunikace. Dne 18. 10. 2024 byla komunikace uvedena do předčasného užívání a zprovozněna. 

Odbočka do ulice Mladská zůstává nadále z důvodu rekonstrukce této ulice v následujících týdnech uzavřena.   

• Nástavba Domova pro seniory – do pokojů nástavby byly na základě výběrového řízení dodány nové pacientské 

stolky. 

• Výměna vodovodu v ulici V Koreji - byla dokončena pokládka vodovodního řadu v ulici V Koreji  

(v úseku další části od křižovatky s ulicí Komenského ke křižovatce s ulicí Červíčkova), v druhém týdnu měsíce 

října proběhl odběr vzorků a proplach potrubí. Dne 10. 10. 2024 došlo k předání staveniště zhotoviteli povrchů 
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komunikací, kterým je na základě výběrového řízení firma COLAS CZ a. s. a pokračuje realizace opravy povrchů 

ve výše zmíněném úseku. Práce byly zahájeny likvidací starých obrubníků a odtěžení stávajícího povrchu.         

• Oprava povrchu v ulici Komenského – stavební práce byly dokončeny. Dne 16. 9. 2024 proběhlo strojní čištění 

ulice a hotové dílo bylo kompletně předáno dne 24. 9. 2024.  

• Rekonstrukce přízemí ubytovny v areálu tenisového klubu – v celém objektu jsou dokončeny práce  

na nanášení omítek, instalaci zásuvek, vypínačů, světel a byly dokončeny rozvody v kotelně. V současné době 

probíhají práce na pokládce dlažeb, obkladů a montáži sádrokartonů uvnitř objektu. Přepojuje se domovní 

kanalizace na venkovní přípojku a probíhají práce na opravě fasády.    

• Oprava střešního pláště staré budovy ZŠ Pražská - byly dokončeny opravy sádrokartonů okolo střešních oken 

uvnitř budovy a probíhá pokládka nové střešní krytiny v další části střechy. Z důvodu nepředpokládaných 

klimatických událostí a časové náročnosti sanace podstřeší byla vzhledem k blížícímu se termínu dokončení 

podána ze strany zhotovitele žádost o jeho prodloužení. Na základě této žádosti a rozhodnutí rady města byl 

termín dokončení prodloužen. 

• Vybudování odstavné plochy u hotelu Bílý páv – dne 30. 9. 2024 proběhla přejímka dokončeného díla.  

• Ve fitnesscentru hotelu Bílý páv byly dokončeny stavební práce spojené s opravou sociálního zázemí včetně 

výměny podlahové krytiny a doplnění nových cvičebních prvků.  

• Oprava ohradní zdi areálu zámku – v rámci uskutečněných stavebních prací byla odstraněna degradovaná omítka 

na obou stranách zdi, doplněno chybějící zdivo a vyrovnávací omítky. Byla očištěna a doplněna prejzová krytina 

koruny zdi, proběhla renovace ostění u barokní kašny a zeď v uličním perimetru byla opatřena novým nátěrem, 

který byl odsouhlasen oddělením památkové péče Magistrátu města Mladá Boleslav. Z důvodu změny rozsahu 

prací bylo schváleno prodloužení termínu dokončení a schváleny nepředpokládané vícenáklady. Stavební práce 

jsou v současné době dokončeny.  

• Zateplení a úprava objektu zázemí tenisového centra – byla realizována izolace přední rovné střechy objektu, 

bylo připraveno štěrkové podloží příjezdové cesty a dokončena opěrná zeď. Další práce měly pokračovat  

po ukončení výstavby tréninkové plochy pro hokejisty. Z důvodu včasné nepřipravenosti povrchů kolem budovy 

od společnosti Perat s. r. o., která realizovala práce na výstavbě tréninkové plochy pro hokejisty a přeložkou sítí 

u zimního stadionu, bylo schváleno prodloužení termínu dokončení díla.  

• Rekonstrukce nebytového prostoru Zámek 50 – jsou dokončovány stavební práce po úpravě elektroinstalace, 

byla zhotovena podkladní betonová stěrka pro pokládku podlahové krytiny. V rámci probíhajících stavebních 

prací byly seřízeny vstupní dveře a dveře do ordinace psychoterapie. 

• Byla zahájena postupná renovace oken v budově zámku. 

• Je připravováno odstranění stávajících prvků na dětském hřišti v městské části Kbel, kde zároveň proběhne 

příprava povrchu pro položení EPDM povrchu pod vysokou sestavu. Od 21. 10. 2024 by pak měly  

být instalovány nové prvky (termín bude upřesněn dle klimatických podmínek). 

• Rekonstrukce jihozápadní strany oplocení hřbitova v Nových Benátkách – stavební práce byly dokončeny  

a dne 11. 9. 2024 proběhla přejímka hotového díla. 

• Oprava povrchu komunikace III/27213 Benátky nad Jizerou – Dražice – stavební práce byly dokončeny.  

Dle informací společnosti Krajská správa a údržba silnic proběhly technické zkoušky asfaltového souvrství.  

Na základě jejich výsledku bude stanoven další postup. 

• Výměna povrchu umělé trávy na fotbalovém hřišti – práce byly ukončeny. Následně proběhlo předání 

dokončeného díla a zároveň certifikační řízení se zástupci Fotbalové asociace ČR. 

• Zpomalovací práh v ulici Letní stadion – začátkem měsíce září byla dokončena realizace zpomalovacího prahu 

v této ulici. 

• Zhotovení chodníku v ulici Dražická – stavební práce byly dokončeny a dne 4. 9. 2024 proběhla přejímka 

hotového díla.  

• Ve dnech 7. a 8. 9. 2024 proběhlo ošetření dřevěných mostků a schodiště v podzámeckém parku. Konkrétně byl 

proveden nástřik proti houbám a plísním. 

 

Investiční akce připravované: 

• Rozšíření zatáčky v ulici Podolecká – na základě výběrového řízení a vyhodnocení podaných nabídek  

se zhotovitelem této akce stala firma STRABAG SIS a. s. Zahájení přípravných prací je plánováno na druhou 

polovinu měsíce října. 

• Výstavba tenisového kurtu v areálu tenisového klubu – dne 25. 9. 2024 byla podána žádost o stavební povolení 

na výstavbu tenisového kurtu v areálu tenisového klubu. Následně byla na základě výběrového řízení jako 

zhotovitel této akce vybrána firma Lubomír Schmid - Výstavba sportovišť.  

• Ve spolupráci s Ing. arch. Mgr. Klárou Nedvědovou, Ph.D., je připravováno vypracování pasportizace 

památkově chráněných objektů v majetku města, jejich průzkum, diagnostika, návrh plánu údržby a sanačních 

opatření.  

• Stavební úpravy domu čp. 41 na Husově náměstí (dům J. Krohy) a rekonstrukce technologie plynové kotelny –

na uvedenou akci byla zajištěna rezervace příkonu ČEZ, byla provedena příprava podkladů pro podání žádosti 

o stavební povolení k realizaci rozšíření školní jídelny a uveřejněna výzva k podání nabídek veřejné zakázky 

„Stavební úpravy Krohova Okresního domu a rekonstrukce technologie plynové kotelny“. 
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• Po zkompletování všech technických podkladů byla podána žádost o dotaci na projekt „Modernizace veřejného 

osvětlení v Benátkách nad Jizerou“. 

• V průběhu měsíce října budou zahájeny práce na revitalizaci parčíku v ulici tř. Osvobozených politických vězňů. 

Bude sejmut současný keramický znak města, poté bude v celém rozsahu očištěna opěrná zeď a na její střed 

bude aplikován bezbarvý hydrofobní nátěr. Začátkem listopadu budou z parčíku odstraněny smrky a borovice. 

Jedná se o dřeviny, které jsou do budoucna v tomto prostoru neperspektivní. Jelikož se jedná o nadlimitní 

dřeviny, je vydáno rozhodnutí o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les. 

• Je dokončována projektová dokumentace k připravovanému projektu na využití domu čp. 262 v ulici  

M. Soumara pro dětskou skupinu. Je zpracováván návrh zahrady, resp. venkovních herních prvků  

 a mobiliáře. Uskutečnila se prohlídka domu ohledně vypracování odborného posudku  

na výskyt chráněných druhů živočichů v objektu. 

• Bylo vydáno stavební povolení na úpravu půdních prostor v Základní umělecké škole J. A. Bendy. Bude 

zahájena příprava dokumentace pro výběr zhotovitele a příprava zadávací dokumentace.  

 

Uskutečněná jednání: 

• Dne 26. 9. 2024 proběhla schůzka s předsedou Českého svazu včelařů panem Miroslavem Brožem. Byla 

domluvena organizace plánované slavnostní výsadby lípy v prostoru Na Plajchu, a to při příležitosti oslav  

100 let výročí založení spolku. Střední uměleckoprůmyslové škole a Vyšší odborné škole v Turnově byla 

odeslána poptávka na výrobu pamětní cedulky v totožné podobě jako ty, které jsou umístěny u stromů 

partnerských měst před vstupem do zámku (jedná se o odlitek bronzu). 

• Uskutečnilo se jednání zástupců Správy sportovních zařízení a společnosti PZ Elektrostav za účelem 

vypracování cenové nabídky na dodání LED osvětlení haly zimního stadionu. 

• Dne 16. 10. 2024 se uskutečnilo setkání se zástupci benáteckých spolků. 

 

Ostatní: 

• S ohledem na predikce a výstrahy ČHMÚ bylo na zasedání rady města dne 13. 9. 2024 rozhodnuto o výstavbě 

protipovodňových opatření na území celého města v plném rozsahu. Z ulice Jizerní byla preventivně přesunuta 

jedna imobilní obyvatelka do Městského centra komplexní péče. V Benátkách nad Jizerou byl dosažen první 

stupeň povodňové aktivity. K vyhlášení druhého stupně povodňové aktivity se s ohledem na vývoj počasí a další 

predikce nepřistupovalo. Kulminace v našem městě byla zaznamenána v pondělí 16. 9. mezi 15.00 – 16.00 hod. 

Byly zjištěny pouze škody na zeleni, a to drobné polomy v korunách stromů, které byly ihned odstraněny. 

V souvislosti s tím bylo na následujícím zasedání rady města navrženo zvážit poskytnutí finančního daru některé 

postižené obci či městu na odstranění následků povodně. Rada města navrhuje zastupitelstvu města zaslat 

finanční dar ve výši 100 – 200 tis. Kč na opravu sportoviště ve vytipované obci/městě. Tento návrh bude 

předložen na dnešní zasedání k projednání. 

• Kompletně jsou zpracovány a připraveny technické podklady pro dopracování smlouvy před podpisem  

se společností Innogy Energie, s. r. o., na dodávku elektrické energie do všech odběrných míst města. 

• Dne 17. 9. 2024 došlo ke vzplanutí kontejneru na papír a nápojový karton a ohoření dřevěného ohradníku 

separačního stání v ulici Čeňka Prause a ohoření trámu střechy domu čp. 787 v ulici Na Kosince. Místním 

oddělením Policie ČR je vedeno trestní řízení proti neznámému pachateli pro přečin poškození cizí věci. 

Separační stání bylo opraveno a posunuto dál od uvedeného domu. 

• Proběhlo mytí a údržba nádob na separaci ve všech kontejnerových stáních  

na tříděný odpad ve městě. Práce provedla společnost AVE CZ odpadové hospodářství s. r. o. 

• Pan Jan Dibitanzl provedl montáž mříží včetně nástřiku komaxit, montáže stříšky a větracího otvoru  

u obytného kontejneru pro zázemí Správy městských lesů. 

• Kompletně jsou připraveny podklady k podání žádosti na akci “Účelová neinvestiční dotace pro JSDH“. 

• Je objednáno zpracování dat (dešťová kanalizace města) do aplikace KOMPAS 5.  

• Proběhla výměna nefunkční klávesnice na panelu DVG PARK v areálu zámku. 

• Dne 10. 10. 2024 byl zazimován zavlažovací systém v zámeckém areálu, v City parku a na městském koupališti. 

• V měsíci říjnu budou Technickými službami města provedeny lokální vysprávky mlatových cest  

v zámeckém areálu.  

• Sboru dobrovolných hasičů Benátky nad Jizerou a Technickým službám města Benátky nad Jizerou bylo  

pro výstavbu protipovodňových opatření doobjednáno potřebné nářadí, náčiní, ochranné oděvy, ochranné 

pomůcky aj.  

• Příslušným institucím byla rozeslána schválená Změna územního plánu města č. 3a. 

• Po deseti letech od kolaudace proběhlo předání Protipovodňových opatření Benátky do majetku města. Veškeré 

náklady na zajištění technickobezpečnostního dohledu a odpovědnost za funkčnost vodního díla ponese nyní 

město. Jelikož se jedná o autorizované činnosti, byla schválena nabídka autorizované osoby na zajištění 

provádění dohledu. 

• Koncem měsíce srpna provedla společnost EKOLAMP s. r. o. kontrolu sběrného dvora Technických služeb 

města. Dle výsledků této kontroly nebyla zjištěna žádná pochybení ani závady. 
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• Dne 3. 9. 2024 provedla společnost Komunální technika, s. r. o., servis, údržbu a čištění podzemních kontejnerů 

v ulicích U Vodojemu, Platanová, Lidická a v městské části Kbel. 

• Proběhla kompletace podkladů pro podání žádosti pro účelovou neinvestiční dotaci pro jednotku dobrovolných 

hasičů Benátky. 

• Za účasti zástupců IDSK proběhla schůzka a obhlídka označníků autobusových zastávek za účelem jejich 

výměny dle stanoveného standardu IDSK. 

• Město obdrželo rozhodnutí o přidělení dotace ve výši 173.900,- Kč na lesy (výchova lesních porostů  

do 40 let věku). 

• Zástupci odboru Správy majetku a rozvoje města se zúčastnili webináře za účasti ministra životního prostředí  

na téma „Zálohování PET lahví a plechovek“. Start zálohování je plánován na rok 2026. 

 

Partnerské a zahraniční vztahy: 

• Ve dnech 6. – 8. 9. 2024 se v partnerském městě Modra uskutečnil další ročník tradiční akce „Modranské 

vinobranie“.  

• Ve dnech 24. – 26. 9. 2024 se v našem městě uskutečnilo setkání žáků základních škol měst Benátky nad Jizerou 

a Modra. Pan starosta děkuje celému týmu pracovníků a žáků ZŠ Husovo náměstí a ZŠ Pražská za perfektní 

organizaci. 

• Ve dnech 3. – 5. 10. 2024 se v partnerském městě Hustopeče uskutečnil další ročník Burčákových slavností. 

 

Kulturní, společenské a jiné akce: 

• Dne 6. 9. 2024 se uskutečnily oslavy k 30. výročí založení Městského centra komplexní péče.  

• Dne 7. 9. 2024 se uskutečnilo Mistrovství ČR v pumptracku, dále oslavy 90 let hokeje v Benátkách  

a badmintonový turnaj Grand prix A Benátecký pohár - Memoriál Petra Martince st.  

• Ve dnech 12. – 13. 9. 2024 se ve sportovní hale Dražice Nibe Arena konal volejbalový turnaj „O pohár starosty 

města Benátky nad Jizerou, Memoriál Jaroslava Krále“.  

• U příležitosti 10 let od zavěšení nového zvonu v zámecké věži kostela Narození Panny Marie proběhlo  

dne 14. 9. 2024 slavnostní žehnání městského zvonu. U této příležitosti byl zvon posvěcen  

na jméno „Jaroslav Václav“ jako připomínka na starostu pana Jaroslava Krále. 

• Dne 18. 9. 2024 se uskutečnilo slavnostní otevření staveb „Discgolfové hřiště“ a „Výměna povrchu umělé trávy 

fotbalového hřiště“. 

• Dne 19. 9. 2024 se uskutečnila ve společenském sále Záložna tradiční akce „Posezení  

se seniory“. 

• Dne 21. 9. 2024 se uskutečnil další ročník akce „Posezení s burčákem“. Stejně jako minulý rok  

se ve stejný den na Husově náměstí uskutečnila akce s názvem „Zažít Husovo náměstí jinak“.  

• Ve dnech 20. - 21. 9. 2024 proběhly volby do zastupitelstva Středočeského kraje souběžně s volbami do Senátu 

Parlamentu České republiky. Druhé kolo voleb do Senátu Parlamentu ČR se uskutečnilo ve dnech  

27. – 28. 9. 2024. Děkuje všem členům volebních komisí a zaměstnancům MěÚ podílejících se na přípravě  

a průběhu voleb.   

• Dne 25. 9. 2024 se uskutečnil 44. ročník akce „Běh zámeckým parkem“.  Této akce  

se tentokrát zúčastnili i žáci základní školy z partnerského města Modra. Ceny předával pan Milan Antoš, 

sportovní komentátor ČT a bývalý hokejový hráč.   

• V neděli 29. 9. 2024 pořádal TJ Sokol Benátky nad Jizerou akademii k výročí 140 let sokola. 

• Dne 9. 10. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnilo divadelní představení s názvem „Drobečky 

z perníku“.  

• Při příležitosti výročí narození Bedřicha Smetany byl připraven koncert s názvem Benátecké operní gala, který 

se uskutečnil dne 21. 10. 2024. V rámci večera vystoupili umělci Národního divadla, díky kterým byl celý večer 

neobyčejným zážitkem. K tomuto výročí připravuje dále ZUŠ J. A. Bendy koncert, který se uskuteční  

11. 11. 2024.  

PhDr. Karel Bendl – z výše uvedeného výčtu akcí vyplývá, že město Benátky je městem nejen sportu, ale i kultury. Děkuje 

všem organizátorům jak sportovních, tak kulturních akcí a všem, kteří se na těchto akcích jakkoli podílejí, za jejich práci  

a úsilí.   

 

5) Zprávy místostarostů města 

RNDr. Pavel Štifter 

• Viz zpráva starosty 

 

Ing. Jiří Haspeklo 

• Viz zpráva starosty 

 

6) Zpráva tajemníka městského úřadu 

• Viz zpráva starosty 
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7) Majetkové a organizační záležitosti 

Z důvodu zajištění ochrany osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, ve znění pozdějších 

předpisů, je zveřejňováno upravené znění usnesení zastupitelstva města Benátky nad Jizerou s omezeným rozsahem 

zpřístupňovaných osobních údajů. 

 

Usnesení č. 83/4Z/2024 

Zpráva o kontrole usnesení 

ZM 

1. projednalo 

předloženou zprávu o kontrole usnesení 

2. souhlasí 

s vyřazením usnesení číslo 44/2Z/2024, 48/2Z/2024, 54-65/3Z/2024, 68-72/3Z/2024, 74/3Z/2024,  

77-78/3Z/2024, 80-82/3Z/2024 (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

3. revokuje 

usnesení číslo 79/3Z/2024 - ruší bod č. 1 a mění bod č. 2 následně: 

1. Zastupitelstvo města schvaluje stanovy společenství vlastníků jednotek s názvem Společenství vlastníků 

Vaněčkova 78, Benátky nad Jizerou, se sídlem Vaněčkova čp. 78, 294 71 Benátky nad Jizerou, a předsedu 

společenství paní xxxxxxx, trvale bytem xxxxxx (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 11. 2024  Z: Bc. Miroslav Kochman 

 

Usnesení č. 84/4Z/2024 

Zápis č. 5/2024 ze zasedání Finančního výboru 

ZM 

1. bere na vědomí 

předložený zápis č. 5/2024 ze zasedání Finančního výboru konaného dne 14. 10. 2024 (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

 

Usnesení č. 85/4Z/2024 

Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1. - 9. 2024 

ZM 

1. bere na vědomí 

předložený přehled plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1. - 9. měsíc roku 2024 (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

 

Usnesení č. 86/4Z/2024 

Návrh - rozpočtové opatření č. 4/2024 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh rozpočtového opatření č. 4/2024 města Benátky nad Jizerou 

2. schvaluje 

rozpočtové opatření č. 4/2024 takto: 

Celkové příjmy rozpočtu (tř. 1 až 4) ve výši ........ 435.578.517,48 Kč 

Financování (tř. 8) ve výši .........................…......... 12.801.235,38 Kč 

Fondy (tř. 4) ve výši ....................................……......1.410.000,- Kč 

Celkové zdroje ve výši .............................…........ 449.789.752,86 Kč 

Výdaje běžné (tř. 5)....................................…....... 248.219.752,86 Kč 

Výdaje kapitálové (tř. 6)........................................ 201.570.000,- Kč 

Celkové výdaje rozpočtu ve výši .......................... 449.789.752,86 Kč 

 

Závaznými ukazateli jsou v rozpočtu v odvětvovém třídění (paragrafy) dle vyhlášky č. 323/2002 Sb.  

o rozpočtové skladbě ve znění pozdějších předpisů (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 10. 2024  Z: Bc. Jana Košťálová 

 

Usnesení č. 87/4Z/2024 

Memorandum o spolupráci - Město Benátky nad Jizerou x ČR-Krajské ředitelství policie Středočeského kraje 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Memoranda o spolupráci mezi Městem Benátky nad Jizerou a ČR-Krajským ředitelstvím 

policie Středočeského kraje, jehož předmětem je vzájemné partnerství a užší spolupráce při plnění úkolů v oblasti 

bezpečnosti osob, majetku a veřejného pořádku 

2. schvaluje 

Memorandum o spolupráci mezi Městem Benátky nad Jizerou a ČR-Krajským ředitelstvím policie 
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Středočeského kraje, se sídlem Na Baních 1535, 156 00 Praha 5 - Zbraslav, jehož předmětem je vzájemné 

partnerství a užší spolupráce při plnění úkolů v oblasti bezpečnosti osob, majetku a veřejného pořádku 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedeného dokumentu (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 22. 10. 2024  Z: PhDr. Karel Bendl 

 

Usnesení č. 88/4Z/2024 

Koupě pozemku č. xxxx v k. ú. Nové Benátky 

ZM 

1. projednalo 

a. předložený návrh na koupi pozemku č. xxxx o výměře 3 m2 v k. ú. Nové Benátky, který byl oddělen 

geometrickým plánem č. 1329-522/2024 z pozemku č. xxxx v k. ú. Nové Benátky, z vlastnictví paní 

xxxxx, bytem xxxxxx, do majetku města z důvodu narovnání majetkoprávních vztahů za cenu ve výši 

5.000,- Kč/m2 

b. předložený návrh na následné darování výše uvedeného pozemku z majetku města do vlastnictví pana 

xxxxx, bytem xxxxxxxxx, z důvodu narovnání majetkoprávních vztahů 

2. schvaluje 

koupi pozemku č. xxx o výměře 3 m2 v k. ú. Nové Benátky, který byl oddělen geometrickým plánem  

č. 1329-522/2024 z pozemku č. xxx v k. ú. Nové Benátky, z vlastnictví paní xxxxx, bytem  

xxxxxxxxx, do majetku města z důvodu narovnání majetkoprávních vztahů za cenu ve výši 5.000,- Kč/m2 s tím, 

že po nabytí tohoto pozemku do majetku města bude tento pozemek následně z důvodu narovnání 

majetkoprávních vztahů darován do vlastnictví pana xxxxx, bytem xxxxxx (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

T: 31. 3. 2025  Z: Ing. Marek Mařík 

3. pověřuje 

starostu města podpisem Kupní smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 3. 2025  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 89/4Z/2024 

Předkupní právo ke koupi pozemku č. st. 1243 v k. ú. Nové Benátky (PPO) - NZF 1 s. r. o. 

ZM 

1. projednalo 

nabídku k využití předkupního práva ke koupi pozemku č. st. 1243 o výměře 45 m2, zastavěná plocha a nádvoří, 

v k. ú. Nové Benátky, od společnosti NZF 1 s. r. o., IČ: 09414681, se sídlem Revoluční 1003/3, 110 00 Praha 1 

- Staré Město. Kupní cena ve výši 2.205,- Kč bude zaplacena xxxxxxx, bytem xxxxxx, kterému uvedená 

společnost prodala celý pozemek č. xxxx o výměře 4.688 m2 ještě před oddělením stavebního pozemku č. 1243, 

na uvedený účet  

2. souhlasí 

s koupí pozemku č. st. 1243 o výměře 45 m2, zastavěná plocha a nádvoří, v k. ú. Nové Benátky, od společnosti 

NZF 1 s. r. o., IČ: 09414681, se sídlem Revoluční 1003/3, 110 00 Praha 1 - Staré Město. Kupní cena ve výši 

2.205,- Kč bude zaplacena xxxxxx, bytem xxxxxxx, kterému uvedená společnost prodala celý pozemek č. xxx 

o výměře 4.688 m2 ještě před oddělením stavebního pozemku č. 1243, na výše uvedený účet 

3. pověřuje 

starostu města podpisem Kupní smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 3. 2025  Z: Bc. Miroslav Kochman 

 

Usnesení č. 90/4Z/2024 

Žádost o uzavření darovací smlouvy - manželé xxxxxxx, manželé xxxxxx 

ZM 

1. projednalo 

na základě Smlouvy o budoucí darovací smlouvě ze dne 29. 5. 2018 uzavřené mezi Městem Benátky nad Jizerou 

a manželi xxxxx a manželi xxxxxxx žádost o uzavření darovací smlouvy, jejímž předmětem bude místní 

obslužná komunikace na pozemcích par. č. xxxxxxxxxxx v k. ú. Kbel 

2. souhlasí 

na základě Smlouvy o budoucí darovací smlouvě ze dne 29. 5. 2018 s uzavřením Darovací smlouvy mezi Městem 

Benátky nad Jizerou a manželi xxxxxxxxx, bytem xxxxxx, a manželi xxxxxxxx, bytem xxxxxx, jejímž 

předmětem bude místní obslužná komunikace na pozemcích par. č. xxxxxxxxxx v k. ú. Kbel 

3. pověřuje 

starostu města podpisem Darovací smlouvy (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování) 

T: 31. 3. 2025  Z: Ing. Marek Mařík 
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Usnesení č. 91/4Z/2024 

Poskytnutí finančního daru na odstranění následků povodní 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh na poskytnutí finančního daru na odstranění následků povodní 

2. schvaluje 

poskytnutí finančního daru ve výši 500.000,- Kč obci Zátor, okres Bruntál, se sídlem Zátor 107, 793 16 Zátor, 

IČ: 00296473, na odstranění následků povodní s tím, že konkrétní účel bude domluven na osobní schůzce vedení 

jmenované obce a vedení města Benátky 

3. pověřuje 

starostu města podpisem Darovací smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 3. 2025  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 92/4Z/2024 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku parc. č. 1503 v k. ú. Staré Benátky 

- CETIN a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava  

a údržba komunikačního podzemního vedení veřejné komunikační sítě (přípojka) mezi Městem Benátky nad 

Jizerou a společností CETIN a. s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1503  

v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu "11010-117966 1015_23 Benátky nad Jizerou, CTP PARK OK“  

za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.210,- Kč s DPH 

2. schvaluje 

návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba 

komunikačního podzemního vedení veřejné komunikační (přípojka) sítě mezi Městem Benátky nad Jizerou  

a společností CETIN a. s., se sídlem Českomoravská 2510/19, 190 00 Praha 9, jejímž předmětem je zřízení 

věcného břemene na pozemku parc. č. 1503 v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu "11010-117966 

1015_23 Benátky nad Jizerou, CTP PARK OK“ za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.210,- Kč s DPH 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 12. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 93/4Z/2024 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku parc. č. 1503 v k. ú. Staré Benátky 

- CETIN a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava  

a údržba komunikačního podzemního vedení veřejné komunikační sítě (přeložka) mezi Městem Benátky nad 

Jizerou a společností CETIN a. s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1503  

v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu "16010-068637 VPI Benátky nad Jizerou hala BEN1“  

za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.210,- Kč s DPH 

2. schvaluje 

návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba 

komunikačního podzemního vedení veřejné komunikační sítě (přeložka) mezi Městem Benátky nad Jizerou  

a společností CETIN a. s., se sídlem Českomoravská 2510/19, 190 00 Praha 9, jejímž předmětem je zřízení 

věcného břemene na pozemku parc. č. 1503 v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu "16010-068637 VPI 

Benátky nad Jizerou hala BEN1“ za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.210,- Kč s DPH 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 12. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 94/4Z/2024 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku parc. č. 951/1, 869/26, 869/1  

a 885/5 v k. ú. Staré Benátky - ČEZ Distribuce, a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava  

a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové vedení kNN) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností  

ČEZ Distribuce, a. s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 951/1, 869/26, 869/1 



4. veřejné zasedání Zastupitelstva města  22. 10. 2024                                                                  

  - 10 -  

a 885/5 v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu č. IV-12-6033639/VB/01 na akci "MB - Benátky n/Jizerou, 

Pražská, č. parc. 154" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 77.582,78 Kč s DPH 

2. schvaluje 

návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba  

zař. distribuční soustavy (kabelové vedení kNN) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností  

ČEZ Distribuce, a. s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení 

věcného břemene na pozemku parc. č. 951/1, 869/26, 869/1 a 885/5 v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu 

č. IV-12-6033639/VB/01 na akci "MB - Benátky n/Jizerou, Pražská, č. parc. 154" za jednorázovou finanční 

náhradu ve výši 77.582,78 Kč s DPH 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 12. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 95/4Z/2024 

Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku parc. č. 1394/2 v k. ú. Staré Benátky - ČEZ 

Distribuce, a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční 

soustavy (kabelové vedení vVN, kNN ) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a. s., 

jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1394/2 v k. ú. Staré Benátky a právo provést 

stavbu č. IZ-12-6002155/VB/03 na akci "Benátky n. J., přeložka VN, NN pč. 1332" za jednorázovou finanční 

náhradu ve výši 2.420,- Kč s DPH 

2. schvaluje 

návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy 

(kabelové vedení vVN, kNN) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a. s., sídlem 

Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. 

č. 1394/2 v k. ú. Staré Benátky a právo provést stavbu č. IZ-12-6002155/VB/03 na akci "Benátky n. J., přeložka 

VN, NN pč. 1332" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 2.420,- Kč s DPH 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 12. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 96/4Z/2024 

Žádost o poskytnutí návratné finanční výpomoci - Volejbalový klub Benátky nad Jizerou, z. s. 

ZM 

1. projednalo 

žádost pana Mgr. Vladimíra Němečka, předsedy Volejbalového klubu Benátky nad Jizerou, z. s., o poskytnutí 

návratné finanční výpomoci na rok 2025 ve výši 1.500.000,- Kč na sportovní činnost a zajištění chodu 

volejbalového klubu v roce 2025 s tím, že peněžní prostředky návratné finanční výpomoci budou vráceny  

do 30 dnů od obdržení finančních prostředků určených na dotaci pro rok 2025 

2. schvaluje 

a. poskytnutí návratné finanční výpomoci na rok 2025 ve výši 1.500.000,- Kč Volejbalovému klubu 

Benátky nad Jizerou, z. s., na sportovní činnost a zajištění chodu volejbalového klubu v roce 2025  

za výše uvedených podmínek 

b. uzavření veřejnoprávní smlouvy k výše uvedené žádosti a pověřuje starostu města podpisem této 

smlouvy (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování) 

T: 30. 11. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 97/4Z/2024 

Žádost o záštitu fotbalového utkání - SK Benátky nad Jizerou, z. s. 

ZM 

1. projednalo 

žádost pana Ing. Marka Maříka, předsedy klubu SK Benátky nad Jizerou, z. s., o záštitu a pomoc s realizací 

fotbalového utkání 3. kola Mol Cupu mezi SK Benátky nad Jizerou a SK Slavia Praha, které se uskuteční dne 

31. 10. 2024 na městském stadionu 

2. souhlasí 

se záštitou města a s pomocí realizace výše uvedeného fotbalového utkání s tím, že na dalším zasedání bude 

předložena zpráva o vyúčtování tohoto utkání (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31. 12 .2024  Z: Ing. Marek Mařík 
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8) Interpelace zastupitelů 

• V tomto bodě jednání nebyly vzneseny žádné interpelace ani připomínky.  

 

9) Náměty a připomínky občanů 

RNDr. Milan Procházka 

• Blahopřeje, že se dne 18. 10. 2024 podařilo zprovoznit dlouho očekávanou sestupnou komunikaci, která je velmi 

důležitým dopravním prvkem.   

Ing. Jiří Haspeklo – doplňuje, že bez intenzivní práce bývalého vedení a současného pana starosty by sestupná 

komunikace nebyla vybudována, a děkuje za jejich práci, která vedla k dokončení tohoto dlouholetého projektu.   

PhDr. Karel Bendl – doplňuje, že si považuje spolupráce celého vedení a zastupitelstva města, což není samozřejmostí,  

a všem děkuje.    

• Dotazuje se, v jakém dopravním režimu je v současné době ulice Mladská. Dle mobilních a navigačních zařízení 

je tato ulice kompletně uzavřena. Dotazuje se na harmonogram stavebních prací, parametry ulice a dále, zda 

nebude v rámci rekonstrukce vybudován chodník na druhé straně této ulice.  

PhDr. Karel Bendl – zhotovitelská firma i město se snaží, aby byly stavební práce urychleny a dokončeny dříve,  

než je stanovený termín. V následujícím období však bude záležet i na klimatických podmínkách. Dle předpokladu a bez 

nepředvídatelných skutečností (skutečný stav inženýrských sítí), které by práce mohly zkomplikovat, by cca do měsíce 

mohly být práce dokončeny. Rekonstrukce bude ukončena před křížením s ulicí Bratří Bendů a tento zbývající úsek  

pak bude dokončen v rámci rekonstrukce ulice Bratří Bendů, která bude realizována po dokončení rekonstrukce ulice 

Pražská. Ulice Mladská bude po dokončení rekonstrukce převedena z vlastnictví Středočeského kraje do majetku města. 

Do konce tohoto roku pak ještě proběhne rozšíření zatáčky v ulici Podolecká, která musí být realizována z důvodu 

financování v rámci projektu BESIP (odstraňování rizikových míst). Rekonstrukce by měla trvat max. 5 týdnů od zahájení. 

Po dobu rekonstrukce bude, jak to jen půjde, zachována částečná průjezdnost. Nicméně v určitém okamžiku bude 

uzavřena kompletně. V jarních měsících příštího roku by měla být zahájena rekonstrukce prostranství náměstí Na Burse 

a ulice Bratří Bendů. 

• Poukazuje na to, že měřič rychlosti v ulici Pražská umístěný u základní školy je cca měsíc nefunkční.  

PhD. Karel Bendl – děkujeme za upozornění a necháme tento měřič opravit.  

Mgr. Radek Dostál – doplňuje, že měřič rychlosti v ulici Bratří Bendů nezobrazuje při překročení rychlosti  

SPZ automobilů.   

 

10) Různé, závěr 

Na závěr poděkoval pan starosta všem přítomným za účast a průběh zasedání.  

 

Jednání bylo ukončeno v 19.05 hodin.  

Zapsala: Lucie Cachová.  

Zápis byl vyhotoven dne 29. 10. 2024. 

 

 

 

 

 

             MgA. Milan Kolář                                                                                        PhDr. Karel Bendl 

                    ověřovatel                            starosta města 

                    


